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Justeringssign       Utdragsbestyrkande 

 

Gymnasienämnd 2012-06-18 § 47 Dnr GYM 2012/75 

Reviderad internbudget 2012 

Ärendebeskrivning 

Vid gymnasienämndens sammanträde 29/5-2012 beslutades att anta den föreslagna 

anpassningsplanen för JN-gymnasiet. Anpassningsplanen innebär att minska kostnader 

för personal, läromedel, marknadsföring m.m. Anpassningsplanen beräknas få full 

effekt först 2013 men ett flertal anpassningar kommer att genomföras redan 2012 varpå 

en reviderad internbudget för 2012 har upprättats.  

Förvaltningsekonom Hanna Jonasson presenterar förslag på reviderad interbudget 2012. 

Förslag till beslut 

Gymnasienämnden antar den reviderade budgeten för 2012. 
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Gymnasienämnd 2012-06-18 § 48 Dnr GYM 2012/77 

JN-gymnasiets framtida verksamhetside 

Ärendebeskrivning 

Förvaltningen presenterar i form av ett arbetsmaterial några alternativa förslag till 

verksamhetside för John Norlandergymnasiet. 

Förslag till beslut 

Gymnasienämnden antar något av förslagen. 

Gymnasienämndens behandling 

Stefan Svensson (S) föreslår att 

1. JN ska vara yrkesinriktat i nuläget. 

2. JN ska erbjuda uppdragsutbildningar. 

3. Relevanta lärlingsutbildningar ska kopplas till Kvarntorp, t.ex. bygg. 

4. I marknadsföring av VVS-utbildning ska JN samarbeta med Kumlabostäder, 

kommunfastigheter och andra fastighetsägare. 

5. I dagsläget ska ingen utökning av program ske. Fokus ska vara på nuvarande 

utbildingar. 

6. Förvaltningen ska utreda om ledningsorganisationen kan samverka med 

Vuxenutbildningen (inkl. AME). 

7. Det ska finnas en brygga mellan grundskolan och JN exempelvis för att erbjuda 

elever ytterligare stimulans i sina studier. 

 

Per Holm (KD) föreslår att 

1. Utbildningarnas praktiska del ska vara mer företagsförlagda. 

2. Branschråd ska skapas för bättre kontaktnät. 

3. JN ska erbjuda uppdragsutbildningar. 

4. JN ska utöka målgruppen till andra geografiska områden än syd- och östernärke och 

Kumla.  

5. Lokalkostnaderna ska sänkas med hänsyn till antal elever. 

6. Kundernas/elevernas behov ska efterfrågas mer. 

7. Samverkan mellan grundskolan och Vuxenutbildningen ska öka. 

8. JN ska sträva efter att på sikt etablera teoretisk utbildning. 
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JN-gymnasiets framtida verksamhetside, forts 

Gymnasienämndens beslut 
Gymnasienämnden beslutar att  

1. JN ska vara yrkesinriktat och fokusera på nuvarande utbildningar i nuläget, men på 

sikt sträva efter att etablera teoretisk utbildning.  

2. Internationaliseringsperspektivet ska finnas med i alla program. 

3. Branschråd ska skapas för bättre kontaktnät 

4. JN ska erbjuda uppdragsutbildningar. 

5. Förvaltningen ska utreda om ledningsorganisationen kan samverka med 

Vuxenutbildningen (inkl. AME). 

6. Det ska finnas en brygga mellan grundskolan och JN exempelvis för att erbjuda 

elever ytterligare stimulans i sina studier. 

7. Relevanta lärlingsutbildningar ska kopplas till Kvarntorp, t.ex. bygg. 

8. JN ska utöka målgruppen till andra geografiska områden än syd- och östernärke och 

Kumla.  

9. Lokalkostnaderna ska ses över.  
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Gymnasienämnd 2012-06-18 § 49 Dnr GYM 2012/76 

Internbudget 2013 och flerårsbudget för 2014-2015 

Ärendebeskrivning 

Planeringsledare Rolf Östman informerar om förvaltningens äskanden, i form av 

arbetsmaterial, till internbudget 2013 och flerårsbudget 2014-2015. 

Förslag till beslut 

Gymnasienämnden lägger informationen till handlingarna.  

Gymnasienämndens beslut 

Gymnasienämnden beslutar att äskningarna ska revideras utifrån vad som beslutats i 

ärendet JN-gymnasiets framtida verksamhetsidé (GYM 2012/77). 
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Gymnasienämnd 2012-06-18 § 50 Dnr GYM 2012/85 

Förändringar i organisationen läsåret 2012/2013 

Ärendebeskrivning 

Planeringsledare Rolf Östman presenterar förslag på förändringar i utbildningsutbudet 

läsåret 2012/2013. 

Förslag till beslut 

Gymnasienämnden  

1. Erbjuder inte VVS- och fastighetsprogrammet under läsåret 2012/2013. 

2. Anordnar gymnasiesärskolans individuella program under läsåret 2012/2013. 

3. Uppdrar åt förvaltningen att utreda möjligheten till att fortsatt anordna 

gymnasiesärskola. 

Gymnasienämndens beslut 

Gymnasienämnden  

1. Erbjuder inte VVS- och fastighetsprogrammet under läsåret 2012/2013. 

2. Anordnar gymnasiesärskolans individuella program under läsåret 2012/2013. 

3. Uppdrar åt förvaltningen att utreda möjligheten till att fortsatt anordna 

gymnasiesärskola. 

 
 

 

 


